
 

 

 

家長通告第 2122_188 號 

 

 

 

明愛屯門馬登基金中學  

2021-2022 年度  家長通告  

 

敬啟者：  

進行家長「持分者問卷」調查事宜  

  為達致優質學校教育及提升學校效能，本校將採用由教育局提供的「持分者問卷」

進行一個全面性的問卷調查，收集教師、家長和學生對學校的意見。根據電腦隨機抽

樣結果，閣下被抽中進行是次不記名問卷調查。  

 

  請家長於 2022 年 6 月 24 日(星期五) 或之前以手機掃描上方的

QR code 並完成問卷  或  填寫隨通告附上的實體紙本問卷，並交回

班主任跟進。如有任何查詢，請與郭嘉瑜助理校長聯絡。  

 

此致  

貴家長  

 

                    學校自評及改善組郭嘉瑜助理校長負責主理  

 

 

 

 校長                   謹啟  

           袁國明  

二零二二年六月十五日   

 

  



 

 

 

Parents Notice No.: 2122_188 

 

 

 

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School 

2021-2022 Parents Notice 

 

15 June 2022 

 

Dear Parents/Guardians, 

Stakeholder Survey: Parents 

Our school is dedicated to achieving quality school education and enhancing school 

effectiveness. To properly understand whether our efforts have been fruitful, a Stakeholder Survey 

designed by the Education Bureau is being sent out to a limited and select number of parents. Thirty 

percent of parents have been randomly selected by the system and you are one of those who have the 

honour to complete the survey.  

 

Please complete the Stakeholder Suvery: Parents by scanning the QR code 

on the left OR complete the enclosed survey form and submit it to your class 

teacher(s) by 24 June 2022 (Friday). Should you have any inquiries about the 

above arrangement, please feel free to contact Miss Kwok Ka Yu (Deputy 

Assistant Principal), the teacher-in-charge of School Self-evaluation and Improvement Committee, at 

2461 0304.  

 

Yours faithfully,   

   

____________________________ 

Mr. Yuen Kwok Ming 

Principal 


